
SANACIJE STAVBE NA MAČKOVI, V KATERI DELUJE NAŠA OBČINSKA SKUPŠČINA

Kresija se pomlaja
Ime krealja Je Iz leta 1816, ko Je bll v stavbl vprvem

nadatropju okrožnl urad all krealja za Gorenjako In to
Ima /• oatalo še današnjemu poalopju. Zgradlll ao ga
po potreau Ma 1898, ko /e blla takratna Špltalaka
ullca tako prlzadeta, da ao morall porušltl vse poško-
dovane atavbe, razsn ene.

Podstrešni prostori današ-
nje kresije, ki so jo zgradili v
neobaročnem slogu, po načr-
tih avstrijskega arhitekta Leo-
polda Theyerja, so vse do le-
tos kazali podobo, kot so jo v
preteklem stoletju ustvarili
po zamislih arhitekta.

Zob časa je opravil svoje.
Spomladi lani je bilo potreb-
no zamenjati žlebove, strešna
konstrukcija pa je zahtevala
popolno obnovo. Vse to in še
kopica drugih nerešenih pro-
blemov (potrebe po novih
prostorih) so pripomogli k do-
končni odločitvi za popolno
sanacijo podstrešja, ki se uje-
ma tudi s planom za prenovo
starega mestnega jedra, kate-
rega poglavitni cilj je izkori-
ščanje in usposabljanje pod-
strešnih zmogljivosti. Samo z
adaptacijo podstrešja kresije
bo pridobljenih okoli 1500 m2

novih površin.

Z dokončno dograditvijo
novih prostorov, izvajalci del
obljubljajo to za konec poletja

1980, bo rešena vrsta proble-
mov. Sedaj imajo občinski or-
gani ločeno enoto na Resljevi
14, tako da morajo občani te-
kati s kresije na Resljevo po
opravkih in nazaj. Po preseli-
tvi pa bo rešeno tudi prostor-
sko vprašanje sodišča združe-
nega dela Ljubljane, ki bo do-
bilo prostore , na Resljevi.
Hkrati bodo delavci občinske
uprave prišli do novega obra-
ta družbene prehrane, ki bo
tudi v novih podstrešnih pro-
storih, saj dosedanji ne zado-
stuje več potrebam. V novo
pridobljenih prostorih bodo
dobili svoje mesto oddelek za
družbene zadeve in dejavno-
sti invalidov in borcev NOV,
občinski odbor ZZB NOV,
sejna dvorana, odprli pa bodo
tudi strokovno knjižnico s či-
talnico, ki bo v veliko pomoč
delegatom in občanom, svoje
prostore pa bo dobil tudi od-
delek za gospodarstvo in fi-
nance.

Hkrati potekajo tudi dela za
vgraditev dveh sodobnih dvi-

gal, da bi bil pristop v doseda-
nje in nove prostore čim lažji,
saj vemo, da je prav v naši
občini veliko število starejših

občanov, ki jim velja posvetiti
nekoliko več pozornosti in ra-
zumevanja.

Ob preselitvi pa je v planu
tudi reorganizacija vseh
upravnih organov in služb, ta-
ko da bodo lahko čim hitreje
in kvalitetneje zadovoljile za-
hteve občanov; tako bodo vse
službe za stike z občani v niž-

jih nadstropjih in razporejene
tako, da bo čim manj nepo-
trebnega tekanja sem in tja.

Občinski organi si prizade-
vajo, da bi bila dela dokonča-
na čimprej, hkrati pa prosijo
vse občane za razumevanje
zaradi oviranega pristopa k
službam v času adaptacije.
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